
OBEC RAŽŇANY 
OBECNÝ ÚRAD RAŽŇANY, 082 61 Ražňany 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

ZÁPISNICA 
 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Ražňany 

spísaná v Ražňanoch, dňa 05.03.2025 o 18.30 do 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

 

Prítomní: - poslanci:                  Zuzana BULEJOVÁ  

                                                           Bc. Imrich HORŇÁK                                                        

                                                           Viliam KIŠEĽA 

                                                           Ing. Slavomír KOŽÁR, MBA                                                                                                    

                                                   Ing. Roman LOUČKA 

                                                           Mária SMETANKOVÁ 

                Mgr. Juraj TULEJA 

    

  - starosta obce: Radovan ROKOŠNÝ  

  - zapisovateľ:  Mgr. Marta KOŽÁROVÁ                         

 

Neprítomní:                                         Nikola IŽARIKOVÁ 

                                                 

Hostia:                                                   

                                                            

Program: 

 
 1.  Otvorenie. 

2 . Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.  Voľba návrhovej komisie. 

4.  Kontrola uznesení  

5.  Schválenie VZN č. 1/2025-školstvo spádová materská škola   

6.  Schválenie zmeny rozpočtu v roku 2025 – zmena rozpočtového opatrenia 

7.  Žiadosti občanov 

8.  Rôzne  

9.  Interpelácie. 

10. Záver. 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                                                               

 

 

 



Priebeh zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

 

K bodu 1. Otvorenie. 

 

 Starosta obce privítal poslancov na riadnom zasadnutí OcZ a oboznámil poslancov           

s programom: 

       

Za program dávam hlasovať: 
 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomn

ý 

 
     -   1 

Program bol jednohlasne schválený. 

 

 

Uznesenie č. 10/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program obecného zastupiteľstva. 

 

                                                                                                                                                                      

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

         Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Martu Kožárovú a overovateľov zápisnice  

Ing. Romana Loučku a Mgr. Juraja TULEJU. 

 Za návrh dávam hlasovať: 
 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

 Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Uznesenie č. 11/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje za zapisovateľku Martu Kožárovú a overovateľov 

zápisnice Ing. Romana Loučku a Mgr. Juraja TULEJU. 

 

 

K bodu 3. Voľba návrhovej komisie. 

 

  Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mária SMETANKOVÁ, Viliam KIŠEĽA  a Ing. 

Slavomír KOŽÁR. 

 Za návrh dávam hlasovať: 
 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

 Návrh bol jednohlasne schválený. 

 



Uznesenie č. 12/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje do návrhovej komisie Máriu SMETANKOVÚ, Viliama 

KIŠEĽU a Ing. Slavomíra KOŽÁRA. 

 

K bodu 4. Kontrola uznesení 

 

Uznesenie č. 5/2025 - splnené 

Obecné zastupiteľstvo v Ražňanoch schvaľuje rozpočtové opatrenie č.1/2025 

Uznesenie č. 6/2025 - splnené 

Obecné zastupiteľstvo v Ražňanoch schvaľuje žiadosť dôchodcov o pridelení priestorov  

na spoločenské stretávanie. 

Uznesenie č. 7/2025 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť pána Ondreja Lešša, veliteľa DHZO  

o uvolnenie z funkcie zo zdravotných dôvodov  

Uznesenie č. 8/2025 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Výboru DHZ Ražňany o menovanie pána Mateja 

Reváka, nar.14.05.2002 v Prešove, bytom Ražňany, ul.Surdok 422, za veliteľa DHZO Ražňany 

Uznesenie č. 9/2025 – plnené 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zapojenie sa do výzvy poslancov PSK na predkladanie 

žiadosti na poskytnutie dotácie pre rok 2025 v zmysle VZN PSK č. 107/2024 o poskytnutí 

dotácie z vlastných príjmov PSK. 

 

Uznesenie č. 13/2025 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu uznesení zo dňa 22.01.2025 

 

 

 

 

 

K bodu 5.  Schválenie VZN č. 1/2025-školstvo spádová materská škola   

     Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie VZN 

č.1/2025-Školstvo spádová materská škola. 

 

 Za návrh dávam hlasovať: 
 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

Uznesenie č. 14/2025 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  VZN č. 1/2025-školstvo spádová materská škola 

a konštatovalo, že žiadne pripomienky k VZN č.1/2025 neboli zo strany občanov a 

odbornej verejnosti doručené. 
 

 

 

 

 



 

 

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na VZN č.1/2025-školstvo spádová materská škola    

 
 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

 

 

 

6.  Schválenie zmeny rozpočtu v roku 2025 – zmena rozpočtového opatrenia 

 

     Rozpočtové opatrenie č. 2/2025 

Starosta obce Ražňany predkladá obecnému zastupiteľstvu v Ražňanoch na 

prerokovanie návrh na zmenu rozpočtu. V súlade s ods. 2 písm. e) §14 zákona č. 

583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov predkladám obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové 

opatrenie – navýšenie rozpočtových prostriedkov v časti bežný rozpočet príjmy v sume 

67.808,-- eur, navýšenie vo výdavkovej časti bežný rozpočet v sume 67.808,-- eur,  

pričom sa menia celkové príjmy a celkové výdavky. 

 

V príjmovej a výdavkovej časti - bežný rozpočet: 

Príjmy z reklamy od f.Mediinvest s.r.o. na obecný ples v sume 200,-- eur 

Finančný dar od f.Marius Pedersen s.r.o. na obecný ples v sume 200,-- eur 

MOaPS v sume 46.700,00 Eur /mzdy a ostatné výdavky/ 

Normatív na MŠ v sume 424,00 eur /energie/ 

Pedagogický asistent v MŠ- podporné opatrenie v sume 11.496,-- eur /mzdy/ 

Nenormatív MŠ – Sociálne znevýhodnené prostredie v sume 563,--eur /učebné 

pomôcky/ 

Pedagogický asistent v MŠ–školský podporný tím-podporné opatrenie v sume 5.225,-- 

eur /mzdy/ 

Nenormatív MŠ – Výchovno-vzdelávací proces v sume 3.000,-- eur /výlety a kurzy pre 

deti/ 

 

Za vzatie na vedomie dávam  hlasovať: 
 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol vzatý na vedomie 



 

Uznesenie č. 15/2025 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie zmenu rozpočtového opatrenia č.2/2025 

 

 

Rozpočtové opatrenie č. 3/2025 

Starosta obce Ražňany predkladá obecnému zastupiteľstvu v Ražňanoch na 

prerokovanie návrh na zmenu rozpočtu. V súlade s ods. 2 písm. e) §14 zákona č. 

583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov predkladám obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové 

opatrenie – presun vo výdavkovej časti bežný rozpočet  v sume 1.000,-- eur, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky a presun vo výdavkovej časti kapitálového 

rozpočtu v sume 3.100,-- eur,  pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky. 

 

Bežný rozpočet: 

- webová stránka pre MŠ /Galileo/  + 1.000,-- eur 

- webová stránka SSÚ   - 1.000,-- eur 

 

Kapitálový rozpočet: 

- prípravná a projektová dokumentácia k zast. SAD  + 1.550,-- eur 

- autobusová zastávka SAD      - 1.550,-- eur 

- rekonštrukcia a modernizácia – chodník v parku  - 1.550,-- eur 

- autobusová zastávka SAD      + 1.550,-- eur  

 
Za návrh dávam hlasovať: 
 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

Uznesenie č. 16/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č.3/2025 

 

 

K bodu 7. Žiadosti občanov 

     Starosta obce predkladá obecnému zastupiteľstvu žiadosť pána Jozefa Nehilu  na 

poskytnutie jednorázového príspevku v sume 400,--EUR  na dve postihnuté deti.   

 

Za návrh dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 



Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený 

Uznesenie č. 17/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť pána Jozefa Nehilu na jednorazový príspevok 

na dve postihnuté deti v sume  400,-- EUR   

 

 

Starosta obce predkladá obecnému zastupiteľstvu žiadosť pani Terézii Dvorskej  na poskytnutie 

jednorazového príspevku na postihnuté dieťa v sume 200,-- EUR   

 

Za návrh dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený 

 

Uznesenie č. 18/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť pani Terézii Dvorskej  na poskytnutie 

jednorazového príspevku na postihnuté dieťa v sume 200,-- EUR   

 

     

 Starosta obce predkladá obecnému zastupiteľstvu žiadosť Arcidiecéznej charity v Košiciach 

o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej služby v Dome 

pokojnej staroby Lipany pre obyvateľa obce Ražňany v sume  60 /na osobu a mesiac. 

 

Za návrh dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený 

 

 

 

 Uznesenie č. 19/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Arcidiecéznej charity v Košiciach 

o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej služby v Dome 

pokojnej staroby Lipany pre obyvateľa obce Ražňany v sume 60 /na osobu a mesiac 

 

  

   Starosta obce predkladá obecnému zastupiteľstvu žiadosť od  Seniorvital, Pavla Gojdiča 5, 

083 01 Sabinov o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby neverejnému 



poskytovateľovi podľa §75 a 77 zákona č.448/2008 Z.z. – Seniorvital, Pavla Gojdiča 5, 083 01 

Sabinov a navrhuje 60/na osobu a mesiac. 

 

 

Za návrh dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený 

Uznesenie č. 20/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Seniorvital, Pavla Gojdiča 5, 083 01 Sabinov 

o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby neverejnému 

poskytovateľovi podľa §75 a 77 zákona č.448/2008 Z.z. – Seniorvital, Pavla Gojdiča 5, 083 

01 Sabinov a to v sume   60  /na osobu a mesiac. 

 

Starosta obce predkladá obecnému zastupiteľstvu žiadosť o priestory na stretávanie sa 

mamičiek s deťmi maximálne dvakrát týždenne v doobedňajších hodinách. Žiadosť bola 

doručená pani Mgr. Petrou Horňákovou.    

Starosta obce navrhuje priestory Komunitného centra. 

Za návrh dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený 

 

Uznesenie č.21/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o pridelenie priestorov na stretávanie sa 

mamičiek s deťmi v Komunitnom centre Ražňany v doobedňajších hodinách 2xtýždenne. 

 

K bodu 8. Rôzne 

     Starosta obce predkladá obecnému zastupiteľstvu dokument na schválenie: Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Ražňany. 

Za návrh dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený 

 



 

Uznesenie č.22/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Ražňany. 

 

 

Starosta obce predkladá na schválenie poslancom obecného zastupiteľstva: 

- žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“, číslo: 2024/002, názov projektu: 

Multifunkčné ihrisko, Predloženie 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu vo výške min. 

35% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu, t.j. 59 225,90 EUR,  

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 

obce Ražňany, 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 

prostriedkov z Fondu na podporu športu, 

 

Za návrh dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený 

 

Uznesenie č.23/2025 

- Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“, 

číslo: 2024/002, názov projektu: Multifunkčné ihrisko, Predloženie 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu vo výške 

min. 35% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu, t.j. 59 225,90 EUR,  

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu 

z rozpočtu obce Ražňany, 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 

prostriedkov z Fondu na podporu športu, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Starosta obce predkladá poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie Dodatok č.2 

k zmluve pre umiestnenie Z-Boxu Ražňany od firmy Packeta Slovakia s.r.o. 

 

 

 

Za návrh dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený 

 

Uznesenie č.24/2025 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č.2 k zmluve pre umiestnenie Z-Boxu 

Ražňany od firmy Packeta Slovakia s.r.o. so zastavanou plochou 2,68m2. 

 

 

 

Starosta obce predkladá poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie Zmluvu od 

firmy Galileo corporation s.r.o. na poskytovanie produktu-Domény II. úrovne registrácie a 

prevádzky pre Materskú školu v Ražňanoch. 

 

 

Za návrh dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

Návrh bol jednohlasne schválený 

Uznesenie č.25/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu od firmy Galileo corporation s.r.o. na 

poskytovanie produktu-Domény II. úrovne registrácie a prevádzky pre Materskú 

školu v Ražňanoch. 

 

 

 

Starosta informuje:  

 

-Obecný úrad  na žiadosť poslanca Ing. Romana Loučku zaslal žiadosť spoločnosti 

TECHSPO, Červenica pri Sabinove o dodanie dokumentácie pre umiestnený vysielač pri MŠ, 

z dôvodu bezpečnosti detí v MŠ. V nadväznosti na túto žiadosť nám spoločnosť zaslala 

odborné vyjadrenie k predmetnému zariadeniu, ktoré znie: 

Uvedené zariadenie je profesionálny mikrovlnný spoj RAy3 od renomovaného výrobcu 

RACOM, ktorý pracuje v licencovanom pásme 17 GHz. Tento spoj slúži výlučne na prenos 

dát, čím je zaručená jeho bezpečnosť a minimálna úroveň elektromagnetického vyžarovania. 

 



Po pripomienkovaní obecného zastupiteľstva je poverený poslanec Bc. Imrich Horňák na 

prediskutovanie umiestnenia vysielača pri MŠ na rade MŠ. 

 

Za vzatie na vedomie dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

 

Uznesenie č.26/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu spoločnosti TECHSPO, 

Červenica pri Sabinove o umiestnenom vysielači pri MŠ a jeho technických 

parametroch. 

 

Rekonštrukcia zberného dvora 

Ministerstvo životného prostredia SR rozhodlo o schválení žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku pre našu obec na triedený zber komunálnych odpadov vo 

výške nenávratného finančného príspevku 262 587,74 EUR. 

Nenávratný finančný príspevok je rozdelený na stavebné práce, ktoré pozostávajú zo 

stavebných úprav areálových spevnených plôch, oceľového prístrešku a mostovej váhy. Práce 

strojového vybavenia a to v možnosti nákupu traktora, čelného nakladača, traktorovej kosačky 

a návesov určených na zber na manipuláciu s odpadom.  

Množstvo vyseparovaného odpadu za rok 2024 

Sadzba poplatku pre rok 2025 za uloženie zmesového KO a objemového odpadu na skládku 

odpadov sa nemení a bude 18,-- EUR z dôvodu, že úroveň vytriedenia odpadu za rok 2024 

bol 

47,06% a to je v rozmedzí 40 až 50%. Oproti roku 2023 je to o 2% viac a k tomu nám 

dopomohlo vyseparovanie objemového odpadu, ktorého sme mali v roku 2023  77,18 ton 

a v roku 2024 28,3 ton. Hlavným dôvodom zníženia tohto druhu odpadu bol zvolený spôsob 

kontroly zamestnancami MOaPS-ky. Zlepšujeme sa aj v plastoch o +4 t. a aj v skle o 2,5 t.  

Zmesového komunálneho odpadu sme vyprodukovali v rok 2024  21,94 t čo je o 14 t viac ako 

v roku 2023.  

Kompostovisko 

Obec si v roku 2024 z dôvodu zvýšeného množstva biologicky rozložiteľného odpadu štyri 

krát objednala zo Združenia Horná Torysa stroj na drvenie, ktorý pomelie a zmenší objem 

tohto odpadu. Hlavne konáre tvoria z pohľadu plochy uloženia najväčšie percentuálne 

zastúpenie. Podľa dokladov, ktoré nám Združenie zaslalo sa v roku 2024 na kompostovisko 

naviezlo 99 t. Tento odpad bol v mesiaci január prevezený do zadnej časti kompostoviska 

a v súčasnosti je betónová plocha slúžiaca na dočasné uskladnenie prázdna. Podľa 

prevádzkového poriadku máme kompostovisko otvoriť 2. apríla /streda/, ale z dôvodu 

pretrvávajúceho priaznivého počasia na orezávanie stromov ho otvoríme o dva týždne skôr 

a to 19.3.2025. Otváracie  hodiny sú v čase a to streda od 14.00 hod do 17.00 hod a v sobotu 

od 12.00 do 16.00 hod.  

Denný Stacionár 

Obec Ražňany bola úspešná vo výzve na rozšírenie kapacít komunitnej sociálnej starostlivosti 

a získala na dokončenie rekonštrukcie Denného stacionára sumu 322 094,12 EUR. Obec 

začala proces verejného obstarávania na výber dodávateľa stavebných prác a najnižšia cena 

v EUR bolo jediné kritérium pre úspešného dodávateľa. Zo zápisnice vyhodnotenia ponúk 



vyplynulo, že túto najnižšiu cenu z predložených, vyhodnotených ponúk zaslala spoločnosť 

MION BUILDING COMPANY s.r.o. vo výške 239 328,53 EUR s DPH. V súčasnosti sa 

pripravuje zmluva o dielo na podpis a odovzdanie staveniska.  

Sýpka 

V súčasnosti je vyhlásená výzva na predkladanie žiadosti o podporu formou dotácie 

prostredníctvom Enviromentálneho fondu na zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich 

verejných budov. Termín podania žiadostí je do 31.03.2025 a miera spolufinancovania je 5%. 

Do tejto výzvy sa zapojíme a zároveň nám agentúra vypracovala projektový zámer 

Integrovanej Územnej Investície s názvom Podpora energetickej efektívnosti a využívania 

OZE – Multifunkčný obecný priestor v Ražňanoch. V súčasnosti prebieha formálna kontrola 

po ktorej riadiaci orgán rozhodne či aj tento náš projekt bude aj bodovo hodnotiť. Na 

kooperačnej rade po dohode zdola sa vyberú projekty vhodné tejto výzvy s finančným krytím 

a až Rada partnerstva svojím uznesením určí úspešných uchádzačov. 

Multifunkčné ihrisko v parku 

Po neúspešnej žiadosti vo Výzve do 3000 obyvateľov sa budeme uchádzať o finančné 

prostriedky vo Výzve v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“, kde termín podania žiadosti je 17.03.2025. Celková alokácia finančných 

prostriedkov je vo výške 17 000 000 EUR a minimálna výška príspevku je 100 000,-- EUR. 

Nevýhodou tejto Výzvy je zvýšené spolufinancovanie vo výške 30%. Na multifunkčné 

ihrisko máme vypracovaný projekt, stavebné povolenie a vysúťaženú firmu MARO s cenou 

169 216,86 EUR a bolo by škoda nezapojiť sa do tejto Výzvy, hlavne z dôvodu nevhodnej 

asvaltovej plochy v parku. 

Zariadenie pre seniorov s celoročnou pobytovou formou 

Obec Ražňany prijala od Občianskeho združenia LiMaR SocialComplet žiadosť o začatie 

procesu stavebného povolenia na stavbu slúžiacu pre budúcich možných seniorov 

umiestnených v tomto zariadení a na základe tejto požiadavky Stavebný úrad začal proces 

povolenia, ktoré bude realizované cez Verejnú vyhlášku. Obec má uzatvorenú zmluvu 

o budúcej kúpnej zmluve a v prípade realizácie stavby spoločnosť odkúpi pozemok za sumu 

55,--EUR za m2. 

Zastávky 1, 2, 3  a ich realizácia cez MAS Sabinovsko 

MAS Sabinovsko vyhlási v najbližších dňoch „Výzvu“ do ktorej sa môže zapojiť aj naša obec 

a môže žiadať sumu 45 000,- EUR ako nenávratný finančný príspevok. Obec má pripravenú 

projektovú dokumentáciu na tri kusy zastávok v projektovej hodnote 49 765,95 EUR. Budú sa 

rekonštruovať zastávky v smere do Sabinova, kde je potrebné vybudovať aj oporný múr, pri 

Jednote a na hornom konci. Súčasné drevené zastávky už nespĺňajú bezpečnostné predpisy 

a ich stav je nevyhovujúci na ďalšie využívanie občanov čakajúcich na autobus. Obec má 

v rozpočte na rok 2025 v kapitálovej položke túto sumu alokovanú a určenú priamo na túto 

investíciu. V prípade úspešnosti Výzvy, včasnej realizácii a podania žiadosti o preplatenie do 

konca 6-tého mesiaca 2025 sa nám tieto finančné prostriedky vrátia.  

Preplatenie celej čiastky investície v parku 

Po rýchlej kontrole realizovaných prác na chodníku v parku sme 12.2.2025 obdržali správu 

z kontroly od Pôdohospodárskej platobnej agentúry Oddelenie implementácie LEADR, že 

ukončujú túto kontrolu a navrhujú preplatenie celej finančnej čiastky vo výške 35 461,37 

EUR. 

V súčasnosti už máme tieto finančné prostriedky na našom účte. 

Internetová stránka MŠ 

Obec požiadala spoločnosť Galileo o vypracovanie cenovej ponuky na internetovú stránku 

Materskej školy z dôvodu, aby za spravovanie stránok zodpovedala len jedna organizácia a to 

spoločnosť Galileo. S týmto návrhom súhlasila aj pani riaditeľka MŠ a po schválení zmeny 

rozpočtu obec Ražňany požiada o novú doménu pre MŠ.  



Kultúrne akcie 

Obecný úrad v spolupráci so zamestnancami, poslancami OcZ a dobrovoľníkmi organizoval 

v mesiacoch január, február a marec tri kultúrno-spoločenské akcie. Obecnú zabíjačku, ktorú 

nám tento rok zabezpečoval p. Mihok, Obecný ples o ktorý bol záujem aj kvôli výbornej 

hudbe a XXIV. ročník stolno-tenisového turnaja, ktorý sa konal v Komunitnom centre 

z dôvodu obsadenosti spoločenského pavilónu. Postupne budeme o týchto uskutočnených 

akciách informovať aj na internetovej stránke obce. 

Miestna komunikácia - Konopiská 

Spoločnosť GEODUS nám na základe objednávky zamerala budúcu možnú komunikáciu, 

ktorú máme schválenú v platnom územnom pláne. Projektovú dokumentáciu na územné 

konanie nám bude pripravovať spoločnosť 4road DS s.r.o. Pri odkúpení pozemku na parcele 

1585/38 od SPF, ktorý je správcom pozemku nezistených vlastníkov je potrebné zvážiť 

finančné možnosti a šírku parcely na cestu, chodník a zelený pás. Odkúpenie je možné až na 

základe znaleckého posudku a súhlasu SPF. Obec potrebuje na cestu pás široký 9,5 metra no 

pozemok má šírku podľa geometrického plánu z roku 2021 14,65 metra. Požiadali sme 

o stanovisko SPF, ktorý nám telefonicky odpovedal, že pozemok je možné deliť. Pri dĺžke 

390 m a cene na úrovni 30 EUR/m2 je rozdiel v kúpe celého pozemku a časti pozemku 

60 000,-- EUR. Ďalšia prekážka je vysoké napätie pod ktorým je možné vybudovať miestnu 

komunikáciu, ale aj tak je potrebné presunúť prvé dva stožiare z dôvodu, že zasahujú do šírky 

určenej na komunikáciu. Zástupcovia spoločnosti VSD nám navrhli osobné stretnutie 

v Prešove. Treba sa zamyslieť, ktorý z variantov je výhodnejší a zároveň, kto zaplatí celkovú 

čiastku 110 000,-- EUR len za pozemok. Požiadame pána projektanta v spolupráci VSD, aby 

nám navrhol možné varianty cesty a až po vašom schválení v zastupiteľstve začneme tento 

proces.   

 

Hlavná kontrolórka Ing. Mária Galeštoková informovala o dvoch kontrolách: 

- Kontrola prevodov nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota 

majetku prevýšila hodnoty 20 000,--EUR. 

- Ročná správa z kontroly prevodov majetku obce z 03.02.2025 

 

Za vzatie na vedomie dávam hlasovať: 

 BULEJOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za / / / / / /  / / 8 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný       -   1 

 

Uznesenie č.27/2025 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu hlavnej kontrolórky Ing. Márii 

Galeštokovej o kontrolách prevodov nehnuteľného majetku obce Ražňany. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 9. Interpelácie  

 

Poslankyňa Zuzana Bulejová informovala o možnosti zapojiť sa do výzvy: Grant COOP 

Jednoty-Program podpory lokálnych komunít. Cieľom programu je podnecovanie a podpora 

rozvoja miestnych a regionálnych iniciatív a podpora účasti občanov na miestnom a 

regionálnom rozvoji.  

Poslanci prediskutovali možné návrhy realizácie a zhodli sa na troch lokalitách, kde je možné 

zrealizovať tento projekt: 

 

-  revitalizácia detského ihriska pri Coop Jednote 

            -  renovácia workautového ihriska pri futbalovom ihrisku 

            -  altánok v parku pri Obecnom úrade  

 

Poslankyňa Mária Smetanková informovala o znečistených chodníkoch od exkrementov psov 

a z tohoto dôvodu zvýšiť informovanosť psičkárov o udržiavaní verejného poriadku.  

 

 

K bodu. 10. Záver 

 

Starosta obce poďakoval za účasť na zasadnutí a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

v Ražňanoch. 

 

       

 

 

         Radovan ROKOŠNÝ 

                starosta obce 

 

 

 

Zapisovateľ: 

Mgr. Marta Kožárová 

 

         

 …………………………… 

 

Overovatelia:  

  Ing. Romana Loučka 

 

........................................... 

                 

 

     Mgr. Juraj TULEJA   

    

…………………………… 


